

國立中興大學專科以上學校教師資格審查代表作合著人證明
National Chung Hsing University
Faculty Accreditation Review
Certificate of Co-authorship for Representative Works

送審人姓名 Name of Applicant	中文 Chinese		外文 English		任教學校 Institution of Employment	
代表著作名稱 Title of Work					出版時間 Date of Publication	
送審人與合著人 完成部分或貢獻 (請詳列) Contributions of Applicant and Co-authors (please specify)	內容 Contents				貢獻比例 Contribution Ratio	合著人確認簽名 Signatures of Co-authors
	※範例 e.g. 送審人○○○： Applicant ○○○： 文章研究架構、文獻整理、統計分析、結論撰寫 Research framework, literature collation, statistical analysis, conclusion				※範例 e.g. 70%	
	合著人○○○： Co-author ○○○ 訪談及資料整理： Interview and data collection				20%	
	合著人○○○： Co-author ○○○： 審稿潤飾 Proofreading and editing				5%	
	合著人○○○： Co-author ○○○： 英文文稿潤飾 Editing the English draft				5%	
	(如有不足請自行增列) (Please add more content as necessary)					
	合計 Total				100%	
填表日期 Date	中華民國 年 月 日(YYYY/MM/DD)					

- 一、本證明係依據專科以上學校教師資格審定辦法第 23 條規定辦理。
- 二、送審人及每一位合著人皆須填寫及親自簽名，並詳述其完成或貢獻部分。
- 三、依專科以上學校教師資格審定辦法第 44 條第 1 項第 1 款規定，合著人證明登載不實，經本部審議確定者，應不通過其資格審定，並處 1 至 3 年不受理其教師資格審定之申請；另依同法同條項第 3 款規定，合著人證明偽造、變造，經本部審議確定者，除不通過其資格審定，並處 7 至 10 年不受理其教師資格審定之申請。
- 四、若合著人為外籍人士，本表得以外文撰寫（務須使合著之外籍人士理解其內涵意義）。

五、合著之著作，僅可一人用作代表著作送審，其他合著人須放棄以該著作作為代表著作送審。

六、如各欄不敷填寫者，可另以附件呈現。

1. This certificate shall be processed in accordance with Article 23 of the *Regulations Governing Accreditation of Teacher Qualifications at Junior Colleges and Institutions of Higher Education*.
2. The applicant and all co-authors shall fill out the form, sign their names by hand, and specify their contributions.
3. Article 44, Paragraph 1, Subparagraph 1 of the *Regulations Governing Accreditation of Teacher Qualifications at Junior Colleges and Institutions of Higher Education* stipulates that if any co-author's certification is confirmed by the Ministry of Education to contain false information, the applicant shall be unqualified with no further applications accepted for 1 to 3 years. Paragraph 1, Subparagraph 3 stipulates that if any co-author's certification is confirmed by the Ministry to have been forged or altered, the applicant shall be unqualified with no further applications accepted for 7 to 10 years.
4. If the co-author is a foreigner, this form shall be written in English (for full understanding of contents and purpose).
5. Co-authored works can only be submitted for review as the representative work of one applicant; all other co-authors must renounce their right accordingly.
6. Contents that do not fit within the columns may be displayed in a separate attachment.